

CE's Message

行政總裁的話



More Awards. More Challenges.

It's been another award-winning quarter: Hactl secured the Hong Kong Awards for Environmental Excellence and Indoor Air Quality Certification, we received very positive recognition at the DHL Star Performance Award, and a very pleasing win as the Air Cargo Handling Agent of the Year at the Air Cargo Week World Air Cargo Awards in Munich. Sincere thanks to all who voted for Hactl, and to our hard-working staff whose unrelenting dedication earns us constant praise.

Tonnage in the first quarter of 2015 has been below 2014, largely due to the temporary slowdown of China's economy. We continue to support our airline customers with enhanced service provision – such as GDP-accredited pharma handling – to help them maximise their share of the available market. I hope tonnage will improve later in the year.

It was a huge pleasure to recognise 189 staff at this year's Long Service Award Dinner. The depth of experience and professionalism of our workforce gives Hactl an unrivalled pool of expertise to handle our customers' cargo. For example, the experience and dedication of our staff enables us to operate efficiently in the adverse weather conditions we have recently been experiencing in Hong Kong.

Several judicial reviews are currently underway, challenging the decision of the Government to approve the Environmental Impact Assessment Report supporting the 3rd Runway. It is predictable for such a judicial review to be raised, however, the Airport Authority is working through the legal process to achieve what is important and right for Hong Kong.

得獎愈多 挑戰愈大

香港空運貨站在過去一季屢獲殊榮，當中包括「香港環境卓越大獎」和「室內空氣質素檢定計劃」認證，並獲DHL頒發「星級表現大獎」，亦於《Air Cargo Week》在慕尼黑舉辦的「2015世界航空貨運大獎」中，榮獲「年度最佳航空貨運代理」桂冠。我們由衷感激所有投票予香港空運貨站的人士，亦全賴貨站全體員工努力不懈地提供專業服務，貨站才能持續得到各界肯定。

受中國經濟暫緩影響，貨站在2015年首季處貨量較2014年底。縱使如此，我們仍致力為客戶提供更優質的服務，如符合良好分銷規範(GDP)認證的藥物處貨服務，以協助客戶在市場上爭取最大優勢。我期望貨站下半年的業務將會提升。

我很榮幸能夠在「長期服務獎」晚宴中嘉許189位員工。貨站資深及專業的同事，匯集成頂尖的處貨團隊，為客戶提供卓越處貨服務。即使面對香港最近的惡劣天氣，員工憑藉豐富經驗及敬業精神，仍能維持高效優質的服務。

法庭現正受理針對政府批准三跑道系統環境影響評估報告的決定而提出的司法覆核申請。我們亦能預料會有社會人士就此提出司法覆核，然而，香港機場管理局現正配合覆核程序，為締造香港的美好前景而努力。

Mark Whitehead
韋浩德